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1) Návrh usnesení pro RM: 

Rada města Kutná Hora 
 
I.  b e r e   n a   v ě d o m í 
zápis z jednání Komise pro rozvoj informačních technologií dne 14. 9. 2017. 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 
1. Dotace z výzvy č. 28 IROP (vývoj a aktuální stav) 

Lukáš Jelínek informoval komisi o tom, že ZM dne 12.9.2017 schválilo přijetí dotace (usnesení 
č. 161/17). Připravuje se zadávací dokumentace, poté RM vyhlásí zakázku. 

2. Weby města (drobné úpravy, další rozvoj) 
Jednotlivé úpravy byly průběžně řešeny v e-mailové konferenci komise. Poslední úprava v 
turistické sekci čeká na vyjádření IC, měla by se řešit v řádu několika dnů. Do rozpočtu na rok 
2018 je navrženo 500 000 Kč na další rozvoj webů. 

3. WiFi připojení ve městě (aktuální stav a plány) 
Aleš Kerner informoval o stavu realizace jednotlivých hotspotů ve městě. Hotovo je Palackého 
náměstí, plavecký bazén a hala BIOS, připravují se obě nádraží a zámek Kačina (není sice v 
KH, ale řeší se v rámci projektu a financuje Foxconn). 

4. Nařízení GDPR 
Úřad obdržel informace z ministerstva vnitra. Firma Geovap (dodavatel spisové služby) 
informovala, že čeká na prováděcí legislativu, které pak spisovou službu přizpůsobí. 

5. Aplikace CityVizor 
Lukáš Jelínek informoval o aplikaci CityVizor, která vznikla na ministerstvu financí jako 
pokračování vývoje aplikace Supervizor. Aplikace slouží pro prezentaci a vizualizaci 
finančních a dalších dat města, jako první ho začaly používat Nové Město na Moravě a 
Černošice. Projekt převzal spolek Otevřená města, jehož je Kutná Hora členem. Komise 
předběžně doporučuje aplikaci nasadit. Lukáš Jelínek se zúčastní dvou odborných konferencí, 
kde o aplikaci zjistí další informace a bude je prezentovat komisi. 

6. Různé 
Tomáš Mottl informoval o provozu GPS jednotek v automobilech MěÚ. Dosavadní hrubá 
úspora na provozních nákladech vozidel je cca 400 tisíc. 
Dosud se nekonala plánovaná schůzka se zástupci městských organizací a firem za přítomnosti 
pana starosty. Bude nutné najít vhodný termín. 
Podobně jako v případě mobilních telefonů, navrhuje komise přesoutěžit také pevné linky. 
Bude potřeba zjistit, kdy končí dosavadní smlouva, aby nedošlo k automatickému prodloužení. 

 



3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 
 
 

4) Reakce rady města: 
 
Usnesení č. 874/17 k zápisu Komise pro rozvoj informačních technologií 
Rada města b e r e n a v ě d o m í 
zápis z jednání Komise pro rozvoj informačních technologií dne 14. 9. 2017. 
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